

Wien – Black History Month 2024: Manifest: Zine/ Archiving Cafe – BHM

'Manifest' is a unique gathering in our Black History Month celebration series during which we'll create a collective zine archiving our experiences as part of the Black community in Vienna. At Manifest, we aim to create a space for dialogue, reflection, artistic expression and collective memory/ history making. Come and contribute your own experiences to our collective narrative. Sip on inspiration, share your stories, and be a part of Manifest!

Manifest' ist ein einzigartiges Treffen in unserer Black History Month Feierreihe, bei dem wir ein gemeinsames Zine erstellen werden, das unsere Erfahrungen als Teil der Schwarzen Gemeinschaft in Wien archiviert. Bei Manifest möchten wir einen Raum für Dialog, Reflexion, künstlerischen Ausdruck und kollektive Erinnerung/ Geschichtsschreibung schaffen. Komm vorbei und steuere deine eigenen Erfahrungen zu unserer gemeinsamen Erzählung bei. Lass dich von Inspiration berieseln, teile deine Geschichten und sei ein Teil von Manifest!

MANIFEST

Zine/Archiving Cafe

**BLACK
HISTORY
MONTH** VIENNA

FEB 29TH
1PM-5PM
VILLA VIDA



courage

